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Österåker
Österåkers kommun, Skärgårdsrådet

Minnesanteckningar Skärgårdsrådet 6 oktober 202 | (digitalt)

Tid Onsdag 6 oktober klockan 08:30 -I I:00

Plats Digitalt via teams
..

Närvarande: Jeanette Nilsen Jamison Christina Funhammar Marianne Osterman
Michael VineII Johan Silvmark Victor Wahlcrantz

Kristina Embäck Ville Öhman Martin Andersson

Thomas Johansson Anna Anderman Kristina Eineborg

Delges: Joakim Tyrsköld Nilas Österman Karin Johansson

§I Mötets öppnande och val av sekreterare och justerare

Mötet öppnades av vice ordförande Christina Funhammar, Ville Öhman utsågs till justerare,

Anna Anderman utsågs till sekreterare.

§2 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes med tillägg av en övrig fråga: Vad händer med Ljusterö idrottsplats

z

§3 Godkännande av föregående minnesanteckningar

Punkten bordlades då minnesanteckningarna inte var utskickade.

§ 4 Frågor/information från nämnder' och förvaltningarna

Christina Funhammar informerade om att ny avfallstaxa behandlats på KS 27 sept, §I0:23,

Christina Funhammar framförde på KS att hon ser att dessa ärenden bör även

hanteras i Skärgårdsrådet.

Se bilaga

Kristina Embäck berättade att hon lyft frågan om vad som hänt med Ingmarsö byalags

bidragsansökan avseende Femsundsbadet på Ingmarsö. Anna informerade att ärendet ligger

på Ekonomiavdelningen men är fortfarande under beredning.

Johan Silvmark, Linanäs frågade vad som händer med Linanäsbadet. Anna informerade att en

jurist anlitats för att tydliggöra skötselansvaret för den 5: fastighet som är samägd av 8

fastigheter. Johan vill även ha mer information från kommunen vad som kommer hända i

Linanäs Som han uttrycker har ett ökat besökstryck och det krävs en mer samordnad

planering av platsen. Anna efterfrågar en återkoppling från strategisk J
planering/översiktsplanerarna. 1:-- x... M;
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Kristina Eineborg berättar att på Näringsliv arbetar man mycket med destinationsfrågor och

marina näringar bland annat tittar man på ev lokalisering av en sjömack i närheten av

Åkersberga.

- Kommunens varumärkesarbete

Martin Andersson från kommunledningskontoret presenterade kommunens
varumärkesarbete

Martin Andersson sammanfattar och återkommer med en sammanfattning av dagens

diskussion. Rådet efterfrågar en mer konkret beskrivning av nästa steg i form av handling.

- Remiss från Trafikförvaltningen RiBrygga - skärgårdsrådets yttrande

Thorñasj ser gärna en skarpare skrivning ang vattendjup.

Skärgårdsrådet ställer sig bakom det föreslagna yttrandet.

- Information ang. sjötrañkutredningen

Anna fick i uppdrag att bjuda in Robert Nordevi, strateg på Trafikförvaltningen,

till nästa möte den IO nov.

Anna beskrev i korta drag det fortsatta uppdraget ang framtida brygga i

Osterskär som lämnats av Kommunstyrelsen. Uppdraget omfattar även fortsatt
'

utredning av replipunkt Åsättra.

Trafikverkets åtgärdsvalsstudie för Ljusterö har precis startat och kommer
bland annat hantera trafiksäkerhetsfrågor inkl gång- och cykelvägar men även

bärigheten på vägen ned till Åsättra.

Joakim har' tidigare uppdragit till Anna att boka ett möte för uppföljning med
Trafikförvaltningen avseende aktuell sjötrafikplanering.

- Bemanning Ingmarsö byalag

Ingmarsö byalag representeras fortsättningsvis alternativt av Viktor Wahlcrantz e|ler Karin

Johansson

- Nästa skärgårdsråd - Planering av nästa års möten.

Nästa skärgårdsråd är den IO nov 202| Planering av nästa års möten till kommande möte
den |0 nov 202l.

§ 5 Information från öarna

Finnhamn: stänger nu för året och kommer renovera sommargården som vandrarhem med
40 bäddar.

Husarö: betalningsföreläggande ligger kvar på gästhamnen, snickare kommer etablera sig på

ön, generationsskifte pågår vilket innebär många renoveringsarbeten, elstolparna på väg bort.
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Efterlyser en senare fredagstur från Åsättra och vill ha

S era er
statistik för tur 12 B. Rådet tar med fragan till möte med Trafikförvaltningen.

Örsö: inget att lyfta till Rådet

Äpplarö: stolpar på väg bort, ingen kommunikation till markägarna när det sker, i övrigt

inget att rapportera

Linanäs: Stolparna på väg bort även här, Dyviksrundan och Grundviksvägen är på väg att

underhållas, stor ökning av besökare och deltidsboende, byggnation på gång vid nya BRF vid

pizzerian,

Edö: två fastigheter bygger avsaltningsanläggning, kor kommer till gården under hösten

Ingmarsö: fortfarande dialog ang återvinningsstationen som även kan komma att vara

tillgänglig för företagarna

Förskolan behöver byta lokaler, frågan ligger hos Armada och produktionen. Christina

Funhammar informerar att de kan lämna ett medborgarförslag gällande ärendet.

Driver frågan om 6 årsverksamhet så att barnen kan vara kvar på ön ett år till istället för att

åka till Svartsö.

Nya bönderna beräknas flytta in till årsskiftet.

§ 6 Övriga frågor

Ljusterö idrottsplats, vad händer?

Anna berättar att man genomfört en enkät ang lekplats och tanken var att kanske samordna
projekten. De som svarat på enkäten vill dock ha en lekplats för mindre barn vid torget. Frågan

utreds vidare med lekplatsförening som bildats på Ljusterö, ägarna av torget och Skärgårdsbyn.

Frågan ang idrottsplatsutredningen ställs till Kultur och fritidsförvaltningen. Anna bevakar att frågan

följs upp på nästa möte.

Christina Funhammar informerar att Laggarsvik idrottsförening kan söka anläggningsbidrag för att

skydda anläggningen mot vildsvin. Kristina Embäck informerade att det inte kommit in någon

ansökan de senaste två åren.
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